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Desenes de 
veïns aturen 
un nou 
desnonament 
al barri de 
Sant Roc
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Can Badrines, a terra

Polèmica per l’adjudicació 
d’unes obres municipals

L’enderrocament de la fàbrica del carrer Indústria podria ser una realitat aquest 
estiu; suposaria un gran pas cap a la construcció de l’Escola Badalona-Port
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L’antiga fàbrica de Can Badrinas podria 
ser enderrocada aquest mateix estiu. Així 
ho ha confirmat a aquest diari el govern 
municipal, que celebra la notícia pel que 
comportarà aquest moviment urbanístic. 
D’una banda, suposa un pas molt im-
portant per a fer realitat la construcció 
de l’Escola Badalona-Port, actualment 
en barraques al costat de la fàbrica; i, 
de l’altra, perquè significarà una millo-
ra substancial de la zona, estèticament 

Can Badrines podria anar a 
terra aquest mateix estiu

parlant, i una operació clau en les obres 
del pas del carrer de Ponent cap al Port. 
Les instal·lacions de Can Badrinas 
es troben situades al carrer Indústria, 
cantonada amb el carrer de Ponent, i fa 
temps que funcionen exclusivament com 
a magatzem. L’empresa tenia aquest any 
com a límit per acordar l’enderrocament; 
segons fonts municipals, encara que no 
ha entrat a registre la llicència per tirar 
avall l’edifici, la companyia ha venut els 

terrenys a un altre privat que vol aixecar-
hi pisos i, probablement, començarà 
el procés d’enderrocament aquest ma-
teix estiu. Els treballs duraran de 2 a 4 
mesos. Un cop finalitzat aquest període, 
una part del sòl anirà a parar a mans de 
l’Ajuntament, que durà a terme els trà-
mits pertinents –uns 9 mesos- per tal 
de poder cedir-lo a la Generalitat amb 
l’objectiu que hi construeixi l’Escola Ba-
dalona Port.

El gerent de l’Hospital Municipal deixa el càrrec 
enmig de les mobilitzacions dels treballadors 
El gerent de Badalona Serveis Assis-
tencials, empresa pública que gestio-
na l’Hospital Municipal i altres centres 
sanitaris de la ciutat, el Doctor Josep 
Ramon Llopart, deixarà el càrrec la set-
mana vinent. Així ho va decidir a finals 
de la passada setmana i així s’ha confir-
mat aquests dies, quan el propi gerent i 
el govern local han acordat una sortida i 
buscar una nova via d’administració de 
l’ens sanitari.
Llopart, que va agafar les regnes de le 
gerència fa cosa d’un any, ha pres aques-
ta determinació enmig d’una situació 
complicada dins de BSA. Recordem que, 
des de fa uns dies, els treballadors de la 
institució local han iniciat protestes per 
reclamar el 5% del sou que els va ser re-
tingut entre 2010 i 2013, uns 7 milions 
d’euros en total. La conjuntura podria ha-
ver estat el detonant que hagi portat al ge-
rent a deixar el càrrec. Segons explica el 
vicepresident del Consell d’Administració 

de BSA, Ramon Riera, el Doctor Llopart, 
que va ser nomenat perquè era una per-
sona de la casa, ha compaginat l’activitat 
sanitària amb la gestió i aquesta darrera 
ha resultat “desbordant”.

“La gestió administrativa en aquests 
temps difícils l’ha de portar una persona 
que no tingui perfil mèdic sinó de gestió. 
Serà una etapa nova que al mes de set-
embre ha d’estar més o menys consolida-

da”, ha explicat Riera. El Doctor Llopart, 
per la seva part, continuarà exercint com 
a Cap de Servei de Cirurgia General. En 
tot moment, el vicepresident del Consell 
ha volgut deixar clar que “no hi ha hagut 

El Doctor Llopart pacta una sortida amb l’Ajuntament coincidint amb les protestes pel 5% de sou retingut
cap tipus de discrepància ni enfronta-
ment”, i que Llopart no ha estat “cessat 
ni ha dimitit”.
Pel que fa al deute de 7 milions amb els 
treballadors, i tal i com es va acordar fa 
un parell de setmanes, 3 seran liquidats 
en dos terminis aquest juliol i al novem-
bre. “Per a la resta, estem camí de trobar 
solució i si la Generalitat compleix amb 
els seus compromisos la podrem trobar”, 
ha assegurat Riera.

La coordinadora del Districte 3 tam-
bé deixa el càrrec
La setmana passada també es va conèixer 
que la fins ara coordinadora del Districte 
3 –Pomar, Bufalà, Morera...- no conti-
nuarà treballant per al govern local. Maite 
Bahí, càrrec de confiança del PP, hauria 
decidit deixar de ser la coordinadora dels 
barris de la zona nord de la ciutat per mo-
tius estrictament personals, segons fonts 
municipals.

Treballadors concentrats a les portes de les oficines de BSA

Ford Covesa va portar la passada setmana a Badalona el seu Pla Adapta, una iniciativa conjunta 
amb ONCE gràcies a la qual les persones amb discapacitats poden provar els vehicles adaptats

Ford: poder provar abans de comprar
Ford Espanya, Ford Covesa i Fundació 
ONCE, van presentar la passada setma-
na a Badalona el Pla Adapta, una ini-
ciativa que facilita la prova d’un vehicle 
adaptat a persones amb discapacitat 
abans de comprar-lo, una possibilitat 
gairebé inexistent fins ara.
 
Apropar la conducció a les perso-
nes amb discapacitat
L’acte es va celebrar a la plaça de la Vila, 
on la companyia va desplegar l’extensa 
flota que compon el Pla Adapta de Ford 
i Fundació ONCE. Els vehicles de la 
caravana del Pla Adapta compten amb 
diferents modificacions que permeten 
cobrir les necessitats del 80 per cent 
de les persones amb discapacitat auto-
ritzades a conduir. Entre d’altres, hi ha 
vehicles compatibles amb la utilització 
de cadires de rodes, amb comanda-
ments al volant, o equipats amb seients 
que surten del vehicle i faciliten l’accés 
als seus conductors o ocupants. Però a 
més, gràcies a l’ús de les tecnologies 
Ford, aquests vehicles disposen de sis-
temes d’ajuda extra per als conductors 
com el sistema assistit d’aparcament, el 
de detecció d’obstacles o el control per 
veu.
Gràcies a aquest programa, Ford oferirà 
una millora en les condicions econò-
miques i de finançament amb ajudes 
directes, així com un programa espe-
cífic d’extensió de cobertura denominat 
Ford Protect Adapta: un servei gratuït 
de 5 anys d’ajuda i assessorament per 
a persones amb discapacitat i els seus 
familiars. El servei, entre altres avantat-
ges, facilitarà l’accés al mercat laboral 
amb formació i assessorament; ofe-
rirà assistència o telefarmàcia davant 
un problema mèdic; informació sobre 
novetats relacionades amb la discapa-
citat de la persona, com ara beques, 

ofertes laborals o noves normatives; o, 
fins i tot, brindarà un servei d’oci per 
planificar un viatge tenint en compte 
l’accessibilitat dels destins.
El Pla Adapta va arrencar el passat 22 
de gener després de la firma de l’acord 
de col·laboració entre Ford Espanya, els 
concessionaris i ONCE. Des de llavors, 
la gamma de vehicles adaptats ha estat 
exposada en els principals concessio-
naris de la marca a Madrid, València, 
Murcia, Badajoz, Càceres, Toledo, Sa-
ragossa, Pamplona, Barcelona, La Co-
runya i Girona. Badalona és la dotzena 
ciutat del seu recorregut per Espanya, 
abans de visitar 14 ciutats més.

“El Pla Adapta és un salt qualita-
tiu”
L’esdeveniment de presentació de la 

passada setmana va estar presidit per 
l’alcalde Xavier García Albiol i va comp-
tar amb la presència del Delegat Terri-
torial de l’ONCE a Catalunya, Xavier 
Grau, així com del director de l’agència 
administrativa d’aquesta institució a Ba-
dalona, Rafael Moreno, del representant 
Gerent de Màrqueting i RSC de Ford 
Espanya, Etienne Lagrange, i del gerent 
del concessionari badaloní Ford Cove-
sa, Tomàs Jansà. 
Etienne Lagrange va descriure la im-
portància del Ford Pla Adapta per a les 
persones amb discapacitat: “Es tracta 
d’un programa pioner per descobrir i 
provar tots els beneficis de les tecno-
logies Ford a favor de la mobilitat, així 
com accedir a una sèrie d’avantatges 
econòmics en la compra i serveis ex-
clusius per a aquest col·lectiu, sempre 

Des del 3 de juliol i fins al passat cap de 
setmana, totes les persones, organitza-
cions i entitats interessades en provar un 
vehicle adaptat van tenir l’oportunitat de 
fer-ho a les instal·lacions de Covesa Vehi-
cles de Badalona, situades al Polígon In-
dustrial Les Guixeres. Durant aquest dies, 
una desena de persones s’han apropat a 
les instal·lacions de Covesa per aprofitar 

El Pla Adapta a Badalona

la possibilitat de provar els cotxes del Pla 
Adapta de Ford, tres de les quals han infor-
mat informació detallada dels vehicles i els 
plans d’ajuda de la iniciativa.
Qualsevol persona interessada en infor-
mar-se sobre el Pla Adapta pot dirigir-se a 
Ford Covesa, al carrer de l’Acer 26-34 del 
Polígon Les Guixeres, o trucar al 93 497 
03 33.

en col·laboració amb l’ONCE i la seva 
Fundació, amb la qual Ford porta treba-
llant des de 1999”, va explicar.
El gerent de Ford Covesa, Tomàs Jan-
sà, va destacar que “el Pla Adapta és de 
vital importància, perquè permet donar 
un salt qualitatiu i millorar la forma 
d’atendre a les persones amb neces-
sitats especials que acudeixen a Ford, 

a més de facilitar ajudes directes a les 
adaptacions i millorar l’accessibilitat 
de les instal·lacions de tots els con-
cessionaris”. “Ser, en definitiva, millors 
professionals per a tots els nostres 
clients”, va subratllar Tomàs Jansà. 
Per part de l’ONCE i la seva Fundació, 
Xavier Grau afirmà que “iniciatives com 
aquesta serveixen per igualar tothom i 
millorar la mobilitat, no solament en la 
teoria sinó també a la pràctica”. “El Pla 
Adapta és un benefici per a nosaltres. 
Ford ha fet realitat un projecte palpable, 
un pas cap a la normalitat que, en con-
ducció, ja no és una utopia. Gràcies en 
nom de les persones amb discapacitat 
per aquesta gran proposta”, va expres-
sar Grau. 
L’alcalde de Badalona, Xavier Gar-
cía Albiol, va felicitar Ford Espanya 
i la Fundació ONCE per la iniciativa 
d’impulsar aquest projecte i en va des-
tacar el benefici social, quant a millora 
de l’accés a la mobilitat de les persones 
amb discapacitat. “Igual que la qualitat 
d’una ciutat es mesura, entre altres fac-
tors, pel nivell de serveis que aquesta 
ofereixi als ciutadans que tenen dificul-
tats per poder-se moure, la qualitat i la 
grandesa d’una empresa es pot mesurar 
també en funció de la seva capacitat per 
fer més fàcil la vida a les persones que 
tenen dificultats de mobilitat”, va mani-
festar García Albiol.

  El gerent 
deixarà el càrrec 
el dia 15 i seguirà 
com a Cap del 
Servei de Cirurgia

  El govern 
local buscarà una 
persona nova amb 
perfil de gestió 
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Permet diagnosticar i traslladar al pacient de forma més ràpida

Desenes de veïns i veïens es van concentrar ahir al 
carrer Cáceres del barri de Sant Roc per aturar el 
desnonament d’una parella. Convocats per la Pla-
taforma d’Afectats per la Hipoteca, el grup de pres-
sió ciutadana es va apostar a les portes del número 
31 per evitar que la comissió judicial accedís al pis 
i fes fora la Íngrid i el Muhammad. Finalment, però, 
cap autoritat legal hi va aparèixer. El col·lectiu an-
tidesnonaments va aconseguir aturar i posposar al 
propi jutjat el desnonament, que, de moment, no té 
nova data fixada. El Muhammad i la Íngrid porten 
15 anys vivint en el mateix immoble de Sant Roc. 
Fa un i mig, aproximadament, tots dos es trobaven 
a l’atur i sense prestacions econòmiques, fet que 
els va portar a haver de deixar de pagar la hipoteca. 
Des de llavors, el banc els ha avisat i perseguit, 
fins al primer intent d’execució hipotecària d’ahir.

La PAH evita un nou 
desnonament a Sant Roc

L’Hospital Universitari Germans Trias i Pujol 
i el Sistema d’Emergències Mèdiques (SEM) 
han creat i validat la nova escala Rapid Arte-
rial Occlusion Evaluation (RACE), una eina 
pionera al món que permet detectar els ca-
sos d’ictus més greus en el mateix moment 
que els pacients són atesos pels tècnics de 
de les ambulàncies. L’escala RACE permet 
identificar els casos en què l’ictus és cau-
sat per una obstrucció d’una de les grans 

Can Ruti i el SEM creen una eina per 
idenfiticar ictus a les ambulàncies

artèries cerebrals, casos especialment greus 
i que suposen aproximadament el 20% de 
tots els ictus. Els últims anys s’ha començat 
a aplicar un tractament per a determinats ca-
sos amb oclusió d’una de les grans artèries 
cerebrals, consistent a arribar a l’artèria obs-
truïda a través d’un catèter endovascular i 
extreure’n el coall. Aquest tractament només 
es pot realitzar en determinats hospitals alta-
ment especialitzats, com l’Hospital de la Vall 

d’Hebron, l’Hospital de Bellvitge, l’Hospital 
Germans Trias i Pujol, l’Hospital del Mar i 
l’Hospital Clínic. El temps transcorregut 
des de l’aparició dels primers símptomes 
fins al tractament és clau per minimitzar les 
seqüeles del pacient. Per això, la identifica-
ció i el trasllat ràpids al centre adequat dels 
pacients candidats a tractament endovascu-
lar pot ajudar a minimitzar-ne les seqüeles 
neurològiques. L’aplicació de la nova escala 
és senzilla i ràpida i es basa en una altra es-
cala més complexa utilitzada per neuròlegs, 
s’aplica en menys d’un minut i mig. De ma-
nera simplificada, valora la mobilitat de la 
cara i de les extremitats del pacient, així com 
la comprensió del llenguatge i la percepció 
que té del propi cos. Amb aquesta avalua-
ció, els tècnics de les ambulàncies poden 
establir, en una puntuació del 0 al 9, la 
gravetat de l’ictus i informar-ne a l’hospital 
mentre es trasllada el pacient. L’escala 
RACE va ser dissenyada el 2010 pel servei 
de neurologia de l’Hospital Germans Trias i 
Pujol. Ha estat validada pel SEM i el Grup La 
Pau en 357 pacients del Barcelonès Nord i 
Maresme, entre el febrer del 2011 i el març 
del 2013. A l’abril del 2013 ja s’utilitzava de 
forma generalitzada en l’àrea metropolitana 
nord de Barcelona, i actualment es troba en 
fase de desplegament a tot Catalunya.

Sala de parto natural en Can Ruti

David Villarejo y Nicola Scherer

Podeu fer arribar les vostres 
cartes a:
redaccio@diaridebadalona.com

Carta del lector

Mucha gente no sabe que Badalona 
tiene una moderna sala de partos na-
turales en el Hospital Germans Trias 
i Pujol. Hace diez días que tuvimos 
nuestro primer hijo allí. Fue una expe-
riencia increíble y podemos decir que 
desde el minuto cero hasta el momento 
de salir el trato de todo personal hu-
mano ha sido inmejorable. La sala no 
solo es una sala acogedora que ofrece 
diferentes rincones como piscina, sino 
que también dispone de las últimos 
tecnologías para cualquier mínima 
complicación. El comadrón Sergio y la 
comadrona Virginia que nos asistieron 
durante el parto nos dieron un trato 
muy cariñoso y con una profesiona-
lidad impresionante, informándonos 
cada minuto de qué estaba ocurriendo 

y qué ocurrirá después. Durante los 
días de hospitalización en la planta de 
maternidad nos sentimos muy bien 
con todo personal, enfermas, matro-
nas, médicos y servicios de limpieza. 
Lo único malo destacable, al compartir 
habitación, los visitantes no respetaban 
los horarios de visita, incluso se metían 
más de 6 personas en una habitación. El 
hospital dispone de un libro de normas 
que nadie lee, pero que deberían ser vi-
sibles en carteles. También es una pena 
que este hospital que cuenta con tantas 
habitaciones, tenga más de 20 habita-
ciones en maternidad cerradas por los 
recortes. Esperamos que muchas más 
parejas se animen a utilizar el parto na-
tural, que es realmente como han parido 
toda la vida nuestras madres y abuelas.

Carme Chacón i Miquel Iceta a la festa del PSC 
local a l’Escorxador del barri de La Salut
El Parc de l’Escorxador, al barri de la Salut, va ser escenari 
de la Festa Solidària d’Estiu del PSC a Badalona. L’acte va 
comptar amb més de 400 veïnes i veïnes i va fer possible 
lliurar més de 500 kg d’aliments al Banc dels Aliments 
de Badalona.La Festa Solidària va comptar amb les inter-
vencions del Primer Secretari del PSC de Badalona, Àlex 
Pastor, del president del Grup Municipal Socialista i can-
didat a l’alcaldia, Jordi Serra, de l’exministra de Defensa 
Carme Chacón i del candidat a Primer Secretari del PSC 
Miquel Iceta.
Àlex Pastor va reptar el PP a comparar els tres anys d’obra 
de govern de Garcia Albiol amb els tres anys d’alcalde de 
Jordi Serra. “No han complert cap promesa electoral, on 
estan els llibres gratis? On està la seguretat que prome-
tien? La seguretat ha empitjorat a Badalona on gairebé 
cada nit es cremen vehicles i contenidors. Han apujat els 

impostos i han retirat beques de menjador”, etzibà Pastor.
Per la seva part, Jordi Serra va destacar la gran transfor-
mació que ha fet Badalona gràcies als governs socialistes 
posant com a exemple la restauració del mateix Parc de 
l’Escorxador durant la legislatura anterior. “El govern del 
PP porta tres anys sense governar; té mig govern impu-
tat per causes relacionades amb la corrupció i diversos 
coordinadors cessats i imputats”. També en clau local, 
l’exministra va remarcar “el paper cohesionador i transfor-
mador” que el socialisme ha realitzat a les ciutats i va de-
fensar que el model de convivència “està en risc per culpa 
de les polítiques de dretes que estan deixant abandonades 
les persones i debilitant serveis com l’educació o la sani-
tat”. Per la seva part, Miquel Iceta va animar tots els i les 
socialistes a “treballar per recuperar l’alcaldia de Badalona 
amb Jordi Serra i a recuperar l’honor d’aquesta ciutat”.

Els socialistes critiquen 
una contractació municipal 
d’obres a la via pública
El PSC de Badalona ha criticat aquesta setmana el pro-
cés de contractació mitjançant el qual l’Ajuntament va 
atorgar a una constructora les obres d’arranjament de la 
via pública per un import superior a 1.500.000 euros. El 
grup de l’oposició afirma que la Junta de Govern va fer 
l’encàrrec a Engestur a l’abril, que l’hauria d’aprovar en 
Consell d’Administració. El vistiplau no va arribar fins 
al 28 de maig, 26 dies després que Engestur hagués fet 
públic l’execució de les obres. “Curiosament, la presenta-
ció de propostes finalitzava el mateix dia en que Engestur 
acceptava l’encàrrec, el 28 de maig”, etziben els socialis-

tes. Fonts municipals asseguren que el procediment “és 
impecable administrativament parlant”. El regidor de Via 
Pública, Daniel Gracia, explica que el concurs es va cele-
brar “abans que s’acceptés l’encàrrec per part del Consell 
d’Administració” per accelerar el procediment i poder co-
mençar les obres aquest mes de juliol, amb un nivell de 
trànsit menor. Tanmateix, indica que es tracta d’una manera 
de fer “perfectament legal” ja que, assegura, és “suficient” 
que l’Ajuntament notifiqui a Engestur “l’acord que ha adop-
tat”, atès que “no hi ha autonomia per part” d’Engestur per-
què és un ens municipal depenent del Consistori.
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Les associacions de La Salut Alta recapten 
prop de 2.000€ per a les malalties minoritàries

  Van actuar 
badalonins com 
Manuel Fernández, 
David Ros i El 
Rumbo 

  La recaptació 
anirà a l’Investigació 
en Ciències de la 
Salut Germans 
Trias i Pujol

Prop de 2.000 euros és la quantitat que 
l’Associació de Veïns del Turó del Caritg 
i l’Associació de Comerciants de Pau 
Piferrer-La Salut Alta que han aconse-
guit aquest dimarts, 8 de juliol, amb la 
Gala Benèfica per a la investigació de les 
Malalties Minoritàries que es va celebrar 
al Teatre Zorrilla amb un públic força en-
tregat, tant de caràcter solidari com en-
grescador amb els artistes que van passar 
per l’escenari. El president de les dues 
associacions, Javier Cabrera; acompanyat 
de la presentadora de la gala i la cantant, 
María Muñoz; el cap de secció de pedia-
tria (unitat de genètica i metabolisme) de 
l’Hospital Germans Trias i Pujol, el doctor 
Guillem Pintos, i la presidenta de la Unión 
de Enfermos y Familiares de Huntington 
(UEFH), Montserrat Serra, van ser els en-
carregats d’iniciar aquesta gala amb uns 
breus discursos. Cabrera va assenyalar 
que el motiu d’aquest acte és “tenir pre-
sent en tot moment a les persones que 
pateixen malalties minoritàries, perquè 
qualsevol de nosaltres ens pot passar”. 
A més, va agrair la solidaritat que ha tin-
gut la regidoria de Cultura i Ciutadania, 
mitjançant Montserrat Salgado, per oferir 
de manera gratuïta el Teatre Zorrilla. Pel 

que fa el doctor Pintos va destacar que 
“amb aquesta gala ens ajudarà a conti-
nuar a investigar, diagnosticar i aplicar 
els tractaments necessari, perquè sense 
investigació no hi ha avanç en aquestes 
malalties que són molt complicades”. 
També va agrair al públic solidari, ja que 
“la subvenció per a aquesta investiga-
ció és gràcies a la gent com vosaltres”. 

Tot seguit, l’actuació d’un dels grups de 
l’Associación Cultural Andaluza Tacón 
del Duende va ser l’encarregat d’encendre 
la metxa a tres hores d’actuacions. Ball, 
música i cantants per a tots els gustos, 
des de flamenc fins a ranxera; passant 
per lírica, dance, pop i rumba, entre al-
tres. Però això sí, la gran majoria artistes 
badalonins com Manuel Fernández, Da-

vid Ros i el grup El Rumbo. Altres com el 
conegut Dani Mata -que no és la prime-
ra vegada que se suma a actes solidaris 
com aquests a Badalona-, Pedro Enrique, 
Amanda Feria, Gerard López, David San 
Martín, José Ramírez, Karol Luque i Gui-
llen van donar primícia d’algunes de les 
seves cançons que encara no han sortit 
a la llum. Destacar que l’A.C.A. Tacón 

Diversos artistes solidaris de Catalunya actuen en un Teatre Zorrilla força entregat amb la gala benèfica
del Duende va actuar diverses vegades 
enmig de la gala. Un dels moments més 
emocionats va ser l’actuació de la cantant 
Karol Luque que va aixecar al públic as-
sistent amb la interpretació de cançons 
com ‘Concierto de Aranjuez’. Finalment, a 
bon ritme de rumba, el grup badaloní El 
Rumbo va donar per acabat aquesta gala 
benèfica.

Recordar que fa uns mesos, concretament 
a inicis del mes de març, les associacions 
de La Salut Alta van organitzar una Ma-
tinal Motera, que va arribar a la tercera 
edició i també va ser solidària amb les 
malalties minoritàries. Aquest acte va do-
nar peu a començar a treballar per aques-
ta gala benèfica que finalment ha estat tot 
un èxit. Per altra banda, destacar que els fons 
recaptats aniran destinats a la Fundació Ins-
titut d’Investigació en Ciències de la Salut de 
l’Hospital Germans Trias i Pujol; qui s’ha unit 
amb les associacions 
d’aquest barri per tirar 
endavant nous esdeve-
niments solidaris com 
la 4a Cursa de La Salut 
Alta, que tindrà cita de 
cara a la tardor.

Més fotografies
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  Els Castellers 
de Badalona van 
descarregar un 
tranquil 3de7

Marcades per activitats esportives, culturals i gastronòmiques

Per aquest diumenge, 13 de juny a partir de 
les 10 hores, l’Associació de Veïns de Juan 
Valera prepara la segona edició d’una Festa 
Infantil i Solidària a la Rambla Floridablan-
ca amb l’objectiu de recollir aliments per a 
les famílies que més ho necessiten, però 
especialment per als infants que durant 
l’estiu no poden comptar amb els menja-
dors escolars. L’associació sortirà al carrer 
per a què tothom que ho vulgui podrà apor-
tar aliments no peribles de 10 a 14 hores. 
A més, d’11 a 13.30h es realitzaran jocs in-
fantils, i d’13.30 a 14.30h tindrà cita la festa 

L’AAVV de Juan Valera 
no s’oblida de recollir 
aliments a l’estiu

La quarta edició del Torneig de futbol sala per 
als més infants del passat divendres van ini-
ciar les festes del Front Marítim del barri del 
Progrés, i és que tant divendres com dissab-
te, dies 4 i 5 de juliol, els espais més emble-
màtics de la zona, com el passeig Marítim, el 
poliesportiu de la plaça del Gas i les platges 
del Pont del Petroli i del Coco s’han omplert 
d’activitats esportives, culturals, gastronò-
miques i tallers per als més petits.   Durant 
tot el matí les platges van acollir un circuit 
d’agilitat, gimcana, jocs d’olimpíades, hand-

El Front Marítim celebra 
les seves festes al passeig

bol, tennis i entre altres que van congregar 
a diverses persones de diferents edats, tan 
petits com grans. A més, el passeig Marítim 
se celebrava la festa de l’aigua i l’escuma amb 
tobogan i xeringada de colors. De cara a la 
tarda, el cel s’omplia d’estels mentre que els 
Castellers de Badalona i de Berga carregaven 
i descarregaven una infinitat de castells, com 
els micacos que van aconseguir descarre-
gar un tranquil 3de7, però també un Pde5 i 
2 Pde4, entre altres.   Una gran xocolatada 
donava pas a un sopar de germanor que va 

congregar a més de 300 persones. Una dis-
comòbil a ritme de diferents varietats musi-
cals, com salsa, donava acabada per un any 
més les festes del Front Marítim del barri del 
Progrés.   Per altra banda, la presidenta de 
l’Associació de Veïns del Front Marítim, Enca 
Marés ha valorat aquestes festes molt posi-
tivament, ja que “cada any va molt bé però 
enguany ho hem encertat de ple amb els jocs 
d’aigua perquè els veïns s’han abocat i ens 
ho hem passat molt bé”. Però destaca que a 
més de la participació veïnal de la zona, hi ha 
hagut moltes persones d’altres barris de Ba-
dalona que venien a gaudir de la platja i han 
aprofitat també les festes del Front Marítim 
per acabar un dia excel·lent. A més, Marés 
recorda que de cara 
al mes d’octubre estan 
les Festes del barri de 
la Mora, que també 
forma part del Front 
Marítim de Badalona.

de l’aigua per a tot els veïns i veïnes que 
vulguin participar. Destacar que tant l’AV de 
Juan Valera com diversos comerciants del 
barri de La Salut i Llefià -que s’han sumat 
a aquesta festa- destinaran una quantitat 
econòmica important que més endavant 
es convertirà en aliments. Recordar que la 
edició de l’any passat, que també va tenir 
cita per aquesta data, va recaptar 2.000Kg 
d’aliments, dels quals 100 quilos es van 
recollir a la mateixa festa i els restants va 
sortir de la partida del fons econòmic que 
va ser de 1.580 euros
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Ahir el Joventut va acomiadar cinc dels 
seus treballadors dins el pla de reajus-
tos econòmics de la Penya. Aquest pas, 
traumàtic pels anys que molts d’ells fa 
que han convertit la Penya en casa seva, 
semblava que era la crònica d’una mort 
anunciada des de feia dies. Ja des del 
desembre passat el president Jordi Vi-
llacampa va reunir als treballadors i els 
va dir que estaven mirant de fer algu-
na cosa, però com que el temps anava 
passant semblava que les aigües havien 
tornat a la calma. Però la situació econò-
mica del club continua sent delicada i 
ahir es va produir el fet. D’entre els cinc 
acomiadats hi ha una administrativa, 
la Maite, un responsable de manteni-
ment, el Rubén, i una responsable del 
material i neteja, la Mari. A més d’ells 
dos un històric com l’Antonio Segarra, 
d’administració i la gran sorpresa va 
ser que també hi van incloure a Miqui 
Fornies, el cap de premsa. El Miqui és 
d’aquelles persones que com Villacam-
pa, Margall o Jofresa quan els veus els 
relaciones ràpidament amb el Joventut. 
Portava dues dècades al club verd-i-

L’adéu d’un mite com és Miqui 
Fornies

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

negre i ja veient la jubilació aprop, els 
esdeveniments ho han precipitat tot. 
Pel tracte que he tingut durant els úl-
tims anys i per l’amistat que m’uneix a 
ell només puc donar-li públicament les 
gràcies, el mateix que penso que ha de 
fer el Joventut amb ell perquè a qualse-
vol pista que vagis de bàsquet si parles 
de Miqui Fornies tothom el relaciona 
amb el Joventut. Desitjo que el Joventut 
redreci ràpidament el seu rumb perquè 
notícies com aquestes no es repeteixin 
més. Sort Miqui i gràcies.

  Dimarts és 
l’últim dia que 
tenen les dues 
parts per tallar 
el segon any de 
contracte

Els propers moviments del FIATC Joventut 
dependran del futur de John Shurna. Amb 
el bloc de jugadors de la casa i Kirksay re-
novats, la continuïtat o no de Shurna aclarirà 
una mica més la configuració de la plantilla. 
El d’Illinois té signat un any més amb el club 
verd-i-negre i si vol tallar-lo ha d’enviar un 
requeriment abonant una quantitat per sota 
els 50.000 euros abans del 16 de juliol. Els 
últims contactes entre l’agent del jugador i el 
club han servit per reiterar la voluntat de con-
tinuar, però amb els americans tot pot canviar 
a última hora. Per aquest motiu el club ho viu 
amb cautela i està esperant que passi el di-
marts per confirmar que podrà gaudir de nou 
de l’encert del nord-americà. Avui comença 
la lliga d’estiu de Las Vegas en la que Shur-
na hi serà present amb els Toronto Raptors. 
D’altra banda, s’aclareix una mica més el futur 
d’Àlex Barrera. El jugador sorgit del planter té 
un any més de contracte però degut als pocs 
minuts i a l’esperada progressió d’Abalde, 
la direcció tècnica no tancava la porta a una 
cessió. Sembla que finalment no serà així, i 
que Barrera lluitarà per la 4a plaça d’exterior 
amb Abalde. Aquesta setmana també s’ha fet 
pública la llista de jugadors inscrits al dret de 
tempteig. El FIATC Joventut ha fet una oferta 
qualificada a Devoe Joseph tot i que el seu 
futur és lluny de Badalona. No hi són inscrits 
ni Sans ni Caven per motius diversos. Amb 
Sans s’està negociant el contracte per adap-

Shurna viatja a Las Vegas sense 
cap altre oferta sota el braç

tar-lo en funció d’on jugui cada temporada i 
allargar-lo per 3 o 4 cursos més. Caven, en 
canvi, marxarà a l’estranger. La Penya però, 
en mantindrà els drets a l’ACB. Encara par-
lant del Prat, que amb la continuïtat de Se-
rrano té gairebé l’equip tancat, el Joventut i 
el club potablava estan buscant entrenador 
després de la sortida de Carles Duran, que 
passarà a ser l’ajudant de Perasovic al Valèn-
cia. La llista d’entrenadors és llarga, incloent-
hi gent de la casa, i l’elecció pot demorar-se 
unes setmanes.

Foto: Penya.com
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Soldevila anirà 
a l’europeu; 
Estella a 
l’Espanyol
La central del Sant Gabriel ha passat el tall 
i ha estat inclosa a la llista del selecciona-
dor Jorge Vilda per disputar el campionat 
d’Europa sub19.   Com era d’esperar, Pao-
la Soldevila representarà al Sant Gabriel 
en una competició internacional de se-
leccions durant aquest estiu. La jugadora 
formada a l’Escola Valls i al Santgra, que 
aquest any farà el salt al primer equip, ha 
entrat en la llista de 18 noms que viatjaran 
a Noruega.   Després d’una concentració 
prèvia a Las Rozas, Soldevila ha con-
vençut a Jorge Vilda i serà un dels pilars 
fonamentals de la defensa espanyola. La 
delegació espanyola viatjarà a Noruega 
el pròxim diumenge 13 de juliol.   A la 
primera fase, la sub19 ha quedat situa-
da al Grup B, al costat de les seleccions 
d’Irlanda, Suècia i Anglaterra. El debut 
d’Espanya serà contra el combinat irlan-
dès, el pròxim 15 de juliol a Jessheim 
(19h).   L’actualitat del Sant Gabriel es 
completa amb la marxa de la defensa Ma-
ria Estella. La lateral fitxa per l’Espanyol 
quan tot feia pensar que es quedava.
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Sant 
Gabriel Femení

Badalonès 
Consolidar-se a la categoria 

Bases: Marc Minguella, Jordi Gimènez (Cultural)
Alers: Sergi Usatorre, Marc Màlaga, Xavi 
Oña, Rafa Morales, Aleix Verdú (El Masnou)
Pívots: Xavi Suñé, Jose Luís Lorente i 
Francesc Seriol (Tiana), Edgar Fernàndez 
(Sant Josep), Hugo Charte (El Masnou B)  

L’entrenador: “Volem 
tornar a lluitar per estar 
a la part alta de la lliga 
com l’any passat, tot i ser 
conscients que necessitarem 
temps per adaptar-nos als canvis”.

Santa Coloma 
La força del bloc amb els retocs adequats 

Bases: Àlex López, Dídac Arredondo
Alers: Albert Viñallonga, Alberto Torres, 
Juan Rodríguez, Charles (Natzaret) 
Pívots: Nil Vidal, Carlos Sanchez, 
Marc Aguilera, Javi Caballero (Cultu-
ral), Pere Ruiz (Vilassar)

L’entrenador: “Seguirem fent un 
joc d’atac, a intentar fer més punts 
que els altres, erò això només 
s’aconsegueix 
defensant”.
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La nova guia 2.0 de la ciutat de Badalona

BadalonaGuia
Troba tots els serveis 

que t’envolten

Per cada descàrrega 
BadalonaGuia col·labora amb el Banc d’Aliments

És gratis i ràpid!

Baixa-te-la!

- Amb el codi QR que trobes aquí
- Al web www.badalonaguia.com
- Amb Play Store de google

DESCARREGA’T L’APLICACIÓ GRATUÏTAMENT

+ de 
3.000 
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Es tanquen els cinc primers fitxatges i el 
porter Marcos renova per dues temporades
El CF Badalona 2014/15 va prenent forma 
a bon ritme. El club ha anunciat els fitxat-
ges del defensa central Juan Pablo Aman-
tini, el lateral Óscar Sierra i els migcam-
pistes Fran Bea i Alex Fernández i ahir a 
la tarda va tancar l’arribada del migcentre 
defensiu Juanjo Prior, capità de La Hoya 
Lorca, equip del grup IV de la segona B. 
Prior, nascut a Sant Feliu de Llobregat, és 
un jugador molt experimentat, de 32 anys, 
que ha d’aportar veterania al conjunt es-
capulat juntament amb d’altres de les no-
ves incorporacions, com el central Juan 
Pablo Amantini (a la imatge). Amantini  
prové de la Muntanyesa, on aquesta últi-
ma temporada ja ha estat sota les ordres 
del tècnic Manolo González, que hi aposta 
cegament.  “No ha jugat mai a la segona 
B però té nivell per fer-ho. És d’aquells 
jugadors que sempre es deixen la pell”, 
apunta el tècnic escapulat, que  pensa en 
l’argentí (30 anys i 1m84 d’alçada) com 
una peça clau en l’eix defensiu. Per a 
Amantini el Badalona no és pas un club 
desconegut. Ja hi va jugar del 2003 al 
2006, al filial de primera catalana. 
Fran Bea, pel seu cantó, aterra a Bada-
lona després de jugar les dues últimes 
temporades al Prat. És un migcampista 
organitzador “de molta qualitat” i un es-
pecialista en “el llançament de faltes”. El 
fitxatge del lateral del Prat Óscar Sierra ja 

era conegut des de fa dies i és un altre ve-
terà (32 anys). Per a Manolo González “és 
un dels millors laterals de la categoria”. 
Pel seu cantó, el jove migcampista de 24 
anys Alex Fernández posarà el contrapunt 
a tanta veterania. “Un jugador de molta 
projecció” apunta el tècnic del Badalona, 
que les dues últimes temporades ha jugat 
al Santboià. Anteriorment Fernández ha-

via jugat al Terrassa, l’Osasuna B, el Peña 
Sport de Tafalla i el Ceuta de segona B. 
El Badalona ja té 11 jugadors lligats per 
al curs vinent, perquè també ha tancat les 
renovacions del porter Marcos, per dues 
temporades, i del lateral David Bermudo. 
Aquí cal afegir els tres joves que pugen 
del juvenil (Carracedo, Esteve Monterde i 
Marc González)  i  Jordi Sánchez, que tor-

na de la seva cessió. Pel que fa a baixes, 
Fernando Velillas marxa al Martinenc de 
la tercera divisió.  

Copa Catalunya. D’altra banda, el Mas-
nou serà el rival del Badalona en la copa 
Catalunya. Aquesta primera eliminatòria 
es disputarà al camp dels maresmecs, el 
dissabte 2 d’agost (19.30 h). 

  Juanjo Prior, 
Juan Pablo 
Amantini, Óscar 
Sierra, Alex 
Fernández i Fran 
Bea s’incorporen a 
l’equip escapulat

  El club també 
lliga la renovació 
de Bermudo, 
mentre Velillas 
fitxa pel Martinenc Foto: FutbolCatalunya.com

A dia 11 de juliol, 7 dies després del termi-
ni per presentar la documentació per jugar 
la propera temporada a la lliga EBA, enca-
ra no se saben quins equips la disputaran. 
Entre els de la comarca que hi volen ser 
hi ha el Montgat i l’Ademar, però a hores 
d’ara encara no hi tenen una plaça garanti-
da. El sidral enguany és majúscul i tot i els 
intents de la Federació Espanyola de Bàs-
quet (FEB) per esclarir la situació encara 
hi ha molts dubtes. La incertesa s’agreuja 
tenint en compte que la Leb Plata, la ca-
tegoria superior, compta amb molts pocs 
equips. El Collblanc, el Tarragona i el Sant 
Nicolau van guanyar-se l’ascens esporti-
vament a la Leb Plata, però l’últim ja ha dit 
que renuncia a pujar i que es mantindrà 

a la lliga EBA. Cal tenir en compte que el 
cost de competir a EBA, és a dir l’aval, el 
fons comú, els costos federatius i els ar-
bitratges, ha baixat molt respecte fa unes 
temporades mentre que el cost per jugar a 
la Leb Plata pot multiplicar gairebé per 10 
el de fer-ho a la lliga EBA. Tenint en comp-
te la dificultat de lligar una gran quantitat 
de diners, la FEB ha allargat el termini 
per presentar la documentació per jugar 
a la Leb Plata fins el dilluns 21 de juliol. 
Aquest ajornament és alhora l’esperança 
de l’Ademar. El club vermell feia temps que 
treballava per tornar a tenir un sènior de 
nivell i s’havia mogut bé fora la pista per 
aconseguir els diners necessaris. El cas 
però, és que l’any passat tenia un sènior 

a territorial, la categoria més baixa, i tot 
i que la normativa no ho especifica, s’ha 
acabat imposant la lògica i s’ha ofert la 
plaça als equips de categories superiors. 
D’aquesta manera, el club marista va re-
bre ahir una notificació explicant-li que és 
segon reserva, per darrere del Castellde-
fels. Això vol dir que si el Collblanc i el 
Tarragona pugen a la Leb Plata, l’Ademar 
serà equip de la lliga EBA. En cas de no 
ser-ho, només tindrà un sènior a la 3a 
Catalana. El cas del Montgat és diferent. 
Els del Baix Maresme van mantenir la ca-
tegoria a la lliga EBA a l’última jornada de 
lliga després de passar-se la resta de curs 
ocupant la plaça de descens. El club ver-
mell havia de presentar la documentació 
el passat divendres però hi faltava l’aval. 
Segons confirma el president del club, Al-
bert Muñoz, no ho van poder fer perquè 
per aconseguir l’aval necessitaven la sig-
natura conjunta del vicepresident, que està 
de baixa. Dijous passat van demanar una 
moratòria adjuntant el comunicat mèdic de 
la persona afectada, però 8 dies més tard 
encara no han trobat resposta. És per això, 
que ara que la FEB s’ha posat en contacte 
amb els clubs, i fins i tot li ha notificat a 
l’Arenys que serà equip de la lliga EBA, 
se’n fan creus de la falta d’informació que 
tenen. La propera setmana hauria de ser 
clau per saber qui entra i qui no. 

Setmana clau per saber si l’Ademar 
i el Montgat jugaran a la lliga EBA

Foto: FCBQ

Badalonès i Santa Coloma 
afronten la 1a Catalana 
amb reptes diferents

Els ascensos i descensos de 
categoria han deixat només 
dos equips de la comarca 
a la 1a Catalana: El Bada-
lonès i el Santa Coloma. Els 
dos conjunts afronten el nou 
curs amb reptes diferents. 
Els Dimonis han fet una re-
estructuració apostant per 
l’experiència. Pleguen alguns 
dels integrants que duien 
més anys com Borja Solive-
res, Ferran Fontrodona, Enric 
Arqué a part de David Jimeno 
i Sergi Tubert. En el seu lloc 
arriben 3 interiors amb molts 
partits jugats (Lorente, Seriol 
i Edgar), un base de qualitat 
contrastada (Jordi Gimènez) i 
Verdú i Charte d’El Masnou. 
El Santa Coloma per la seva 
banda, després d’un gran any, 
no ha volgut tocar gaires co-
ses. Tot i que acaba de pujar 
de categoria, només ha fet 3 

reforços: Charles (Natzaret), 
Pere Ruiz (Vilassar) i Caballe-
ro (Cultural). Malgrat pujar de 
categoria, els colomencs no 
volen renunciar a res. 
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Sitges guanya el XV Torneig 
de Rugby Platja de Badalona

El passat dissabte, 5 de juliol, la platja del 
Pont del Petroli es va convertir en l’escenari 
d’un torneig de rugby, i és que el Rugby Club 
de Badalona va celebrar la XVa edició del 
Torneig Rugby Platja de la nostra ciutat. Un 
torneig que va comptar amb quatre pistes i 
equips de tot el territori. Enguany, en una de 
les pistes es va dedicar a iniciació infantil, 

que va durar tot el matí. A la tarda, a partir 
de les 15h, es van obrir dues pistes per a les 
competicions de sènior, veterans i femenina. 
A més, l’última pista es va obrir per a disputar 
partits de rugby Touch familiar. Vuit equips 
de sènior masculí van disputar-se el títol 
d’aquesta edició, enfrontant-se entre ells per 
intentar arribar a una final que van jugar els 

Enginyers i el Sitges, amb victòria per als del 
Garraf per un ajustat 2-0 després d’un intens 
partit. Pel que fa la categoria femenina, les 
campiones van ser el combinat ‘Recreativo 
de Juerga’, un equip format per jugadres del 
CEU-L’Hospitalet i d’altres conjunts. En canvi, 
a la categoria de veterans, els vencedors del 
torneig van ser els de Santa Coloma RC.

Un total de vuit equips es van disputar el títol d’aquesta edició
12 quilòmetres serà la distància que for-
ma enguany la 4a Caminada Nocturna pel 
Parc Natural de la Serralada de Marina, 
que l’Associació Excursionista de Bufalà 
organitza un cop més amb l’objectiu de 
delectar els sentits amb els sons i les imat-
ges que aquesta serralada pot oferir amb 
una perspectiva diferent, com és la nit amb 
lluna plena caminant plàcidament i amb 
harmonia amb la natura. La caminada tin-
drà lloc aquest dissabte, 12 de juliol a les 
21.30h i  tindrà sortida i arribada al Polies-
portiu de Bufalà. El recorregut, que tindrà 
un desnivell aproximat de 387 metres i una 

Arriba la 4a Caminada 
Nocturna per la 
Serralada de Marina

durada de 3 hores, passarà per espais em-
blemàtics de la ciutat com l’ermita de Sant 
Climent, el mirador a l’entrada del Poblat 
Ibèric i el castell Puig Castellar, entre al-
tres. Per altra banda, l’associació informa 
que no cal inscripció prèvia, ja que la 
caminada és gratuïta, però és necessari 
comunicar les persones que participaran 
a través dels mitjans disponibles. A més, 
recorda que aquesta activitat no es tracta 
d’una cursa ni d’una competició, com tam-
poc hi haurà cap mena de senyalització ni 
punts d’avituallament. Més informació a 
www.aebufala.entitatsbadalona.net.

Foto: Beto Miranda
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Un concert especial?
Sigui quina sigui la teva nit, Nitbus t’hi porta

Nitbus és la xarxa d’autobusos nocturns de 
l’àrea metropolitana de Barcelona.

Inicia el seu servei quan deixen de circular els 
autobusos diürns i funciona tota la nit, per 
que puguis gaudir de les activitats nocturnes... 
o anar i tornar de la feina. 
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Exemplar gratuït

Badalona celebra la segona 

Fira de l’Ensenyament
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Força 
Penya!

El Blues & 
Ritmes arriba a 

la 25a edició i 

ho commemora 

amb un cartell 

de luxe

Foto: ACBPhoto - M.Pozo

La Penya encara el tram final amb opcions 

d’aconseguir el play-off.  L’Olímpic serà clau

Un Diari de Primera 
 per una ciutat de primera

Els Castellers de Badalona arribaven al Front 
Marítim amb ganes de convertir la plaça Gran 
en la primera plaça de 7 del barri. Els micacos 
van aconseguir portar fins a tres castells de 
7 a la diada, un d’ells, de 7 i mig. Després 
de començar l’actuació amb un pilar de 4, els 
de la camisa micaco van encarar el seu rep-
te portant a plaça el 4de7. Amb molt bones 
mides, el castell es va carregar i descarregar 
amb molta solvència i enmig de l’alegria de 

la colla per aconseguir l’objectiu que s’havien 
marcat. En segona ronda van atacar el 4de7 
amb agulla. L’estructura del 4 es va carregar 
i descarregar sense problemes, deixant un 
pilar que els seus components van haver de 
treballar per poder descarregar. La ratxa de 
castells de 7 continuava a la tercera ronda, on 
la colla va aconseguir descarregar un tranquil 
3de7. La cirereta a la gran actuació van ser un 
pilar de 5 i dos de 4.

La Colla Micaco fa 
del Front Marítim 
un barri de ‘set’

curtmetratge, per ser un “exercici norma-
tiu i visual modèlic”; al millor director, per 
“la saviesa cinematogràfica i l’ús del llen-
guatge”; al millor guió, “per la originalitat 
i la capacitat d’atrapar l’espectador”; al 
millor actor, Joe Hursley, “per la selva 
capacitat de canvi de registre i transmetre 
angoixa” i als millors efectes especials, 
guardonant Jorda Hansen i Matt Zell per 
“l’ús dels efectes tradicionals en una de 

Carles Torrens arrasa a la 
8a edició del Cryptshow
El passat cap de setmana va tenir lloc 
el tram final del Cryptshow Festival 
d’enguany, que va cloure diumenge amb 
la cerimònia d’entrega de premis amb 
un clar protagonista. El director Carles 
Torrens es va fer, per segon cop, amb 
el Premi Serra Circular del certament de 
terror, que ja va guanyar l’any 2010 amb 
Delaney. La seva nova obra, Sequence, ha 
estat coronada amb els premis al millor 

les escenes clau que queda marcada a la 
retina”, a més de rebre el premi del públic. 
El premi a millor actriu ha anat a parar a 
Renée Vervaet per Lilith; la millor banda 
sonora ha estat per a Een Verre Reis; els 
millors efectes visuals per a l’equip tècnic 
de Metube; millor fotografia per a Javier 
Aguirre per Cólera, i, finalment, menció 
especial del jurat a la millor animació per 
a Canis, d’Anna Solanas i Marc Riba.

Gràcies al curt ‘Sequence’, el director conquesta la Serra Circular

Foto: Cristina Raso

Foto: Castellers BDN

Des de finals de juny i fins al 25 de ju-
liol, el Centre Cívic de Can Canyadó acull 
l’exposició col·lectiva Art· què fem?, elabora-
da per diversos artistes de l’estudi badaloní 
l’Obrador de la Riera.
Exposar i mostrar-se inclou la idea d’una 
il·lusió, és un projecte. A l’espai Obrador els 
participants treballen projectes de creativitat 

L’Anís del Mono torna a obrir portes 
per acollir les Nits d’Estiu del Museu 
de Badalona i obre a tots als assistents 
la possibilitat de gaudir d’una expe-
riència única, que combina la visita 
als espais patrimonials de la fàbrica 
-que té més de 130 anys d’antiguitat 
amb una vetllada musical a la fresca. 

plàstica, en un entorn d’art i recerca absoluta-
ment contemporani. Cadascú es proposa els 
reptes i es deixa acompanyar en les mancan-
ces per avançar. Avançar en la il·lusió de fer 
per ser. En crear per trobar. Aquesta exposició 
és, doncs, un projecte de mostra col·lectiva 
en el que han cooperat diferents participants 
de l’Obrador per mostrar el que fan.

Judit Neddermann amenitzarà la nit de 
dia 11. Acompanyada d’Ignasi Cussó 
(guitarra), Isaac Coll (baix) i Andreu 
Moreno (bateria), l’artista presentarà el 
seu primer treball, Tot el que he vist, on 
recull deu composicions on fon el for-
mat de la cançó amb el jazz, els ritmes 
de la música negra i el folklore. Judit 

Neddermann és una cantautora emer-
gent en el panorama de la música ca-
talana i ofereix, en el seu disc, cançons 
que parlen del pas del temps, de la 
nostàlgia i de l’amor. A més, brinda un 
recull de vivències enriquit per adapta-
cions de textos de Joan Sales, Miquel 
Martí i Pol i Anna Tobias.

Exposició col·lectiva 
de l’Obrador de la 
Riera a Can Canyadó

Òmnium omple de música 
els badius de la ciutat

Judit Neddermann i el seu grup, segon 
concert de les Nits d’Estiu del Museu

Òmnium Badalona - Barcelonès Nord 
organitza el III Cicle de Concerts als 
Badius, uns actes que combinen bona 
música amb segell badaloní en un marc 
immillorable com són badius privats de 
diverses cases de la ciutat que s’obriran 
al públic de manera excepcional. El 
cicle, que en aquesta edició manté el 
format eclèctic, inclourà cançó medi-
terrània, pop-rock i concert de piano. 
Aquest cicle s’emmarca dins la progra-
mació d’estiu de l’entitat,  ‘Òmnium de 
nit’, que també inclourà cinema en català 
a la fresca i gratuït al Donzella Beach. 
Per tal de respectar l’aforament màxim 
dels Badius cal reserva prèvia per als 
concerts. A més a més, per posar en 
valor la feina dels músics locals, s’ha 
establert un donatiu que és de 6 euros 
per a socis i 8 euros per a persones no 
sòcies. El primer concert va tenir  lloc 
ahir, dijous, i va comptar amb l’actuació 
de Ritme&Veus de l’Escola de Música 
Moderna de Badalona (EMMB). El segon 
concert serà el 17 de juliol -22h- i anirà 
a càrrec d’Oriol Tramvia, que presentarà 

L’Argenté de Badalona, amb Izä i Cala-
mento. Oriol Tramvia, membre del Grup 
de Folk, precursor i emblema del rock 
català, posa música a poemes -i a algu-
na traducció- de Joan Argenté. L’afecte 
que el músic té pel poeta fa propers els 
versos d’Argenté, que arriben embolca-

llats de ritmes i veus. La veu d’Izä, gadi-
tana, proposa fusions impensables, que 
arriben de la mà i de l’acompanyament 
dels Calamento.
La darrera sessió tindrà lloc el 22 de ju-
liol, amb una nit de jazz a càrrec de la 
banda David Mallo Quartet.

L’entitat impulsa la tercera edició del seu cicle musical d’estiu

Foto: Òmnium
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